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Zápis ze schůze představenstva FK BION 
Účastníci 

- Michal Verbovský (předseda), Tereza Ptáčková (místopředsedkyně), Bára Ježková 
- Tomáš Nagy, Dominika Kacetlová (oba za GDM) 
- Daniel Havel (Sosík) 

Program 

- Informace od předsedy 
- Projekt společenské místnosti GDM 
- Plánované akce na LS 2023 
- Informace k PR a HR 
- Schvalování usnesení 
- Různé  

Zápis 

1. Informace od předsedy 
a. Dle podkladů k Hlášení o stavu klubu za ZS 2022 má FK BION 137 členů, 

z toho 130 platících. Oproti minulému období to je o 5 členů méně. 
b. Zároveň došlo k úhradě všech závazků plynoucích z Hlášení o stavu klubu 

Studentské unii ČVUT. Terezka dodává, že s paní účetní Kniewaldovou 
úspěšně uzavřeli rok 2022 vzájemným potvrzením stavu pokladny a 
mincovníku a předáním všech dokladů.  

c. Prosba na zástupce kolejí o revizi členských přihlášek od LS 2021 a předání 
sdílené evidenční tabulky zástupcům kolejí jako podkladu. 

d. Z Fondu studentských projektů na projekt Kladenský majáles můžeme čerpat 
až 85.000,00 Kč. 

e. Pravděpodobně dojde ke změně ve vedení Spolku všestranně aktivních 
lidí (SVAL) a Ladislava Bíse nahradí Miroslav Vrána. 

2. Projekt vybavení společenské místnosti GDM a vybavení kuchyněk Sosík 
a. Dle Tomáše je projekt již téměř hotový a zbývá jen dokončit 3D model. 

Schůzka a prezentace projektu proděkanu Honovi by se mohla konat 
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13.02.2023. Zároveň panuje shoda, že nábytek se bude dokupovat postupně 
v závislosti na slevových akcích 

b. Dle Dana je už na Sosíku s vedením domluveno dokoupení lednic, stačí již jen 
domluvit detaily financování ze strany fakulty.  

c. Všichni zástupci kolejí dodávají, že nyní panují s vedeními kolejí velmi dobré 
vztahy což se odráží v množství toaletního papíru dodávaného na tamější 
toalety. Dan dodává, že s internetem u nich už nejsou žádné problémy – dřív 
střídavě nefungoval jeden router. 

3. Plánované akce na LS 2023 
a. Debata ohledně místa konání Večírku FK BION a zjištění že, prostory 

Kladenského divadélka a Starokladna neodráží honosnost FK BION. Načež 
jsme se domluvili na oslovení Poldi kantýny v OC Central a zjištění ceny a 
dalších podrobností.  

b. Domča s Nagym opět připomněli záměr na mezikolejní hry v podobě pubkvízů 
a podobně, s vyvrcholením v měsíci dubnu nějakou větší akcí.  (prý se nyní na 
Kladně v AutoDaFé každou středu pořádají pubkvízi pro veřejnost. 

c. Domča navrhuje i teambuilding Představenstva a SVALu na novém lasergame 
na Kladně. Podrobnosti doladíme při příští schůzce.  

d. Shoda na předběžném harmonogramu  
i. Before School Beer 
ii. Teambuilding 
iii. Ples fakulty 
iv. Setkání studentů s vedením fakulty  
v. Mezikolejní hry 
vi. Kladenský majáles 

4. Informace k PR a HR 
a. Michal apeluje na koleje, aby sháněli aktivní lidičky do budoucího 

představenstva (především účetní a předsedu) případně na pomoc 
s přípravou různých akcí. Dále se ptá, jestli na kolejích funguje komunikace i 
mimo špetku ochořelé Fb skupiny, na Sosíku prý mají Messenger, kde je 
většina koleje a na GDM má Messenger hlavně blok F. 

b. Domča by ráda pro představenstvo zajistila mikiny s logem klubu, dle jejího 
návrhu by se pořídili nové, černé, fakultní mikiny a za pomoci Ondry Mezery. 
Michal chce počkat až na rebrand loga FK BION. 
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c. Michal představuje katalog možných PR předmětů klubu, které by se mohli 
pořídit během letního semestru pro aktivní a nové členy. Zdůrazňuje vcelku 
finanční náročnost, ale zbytek představenstva to bere jako nutnou a účelnou 
investici. Především by se měly zajistit propisky, bločky a samolepky, spolu 
s plackami zajištěnými svépomocí, následně by se zajistily i další předměty. 
Zájem byl o otvíráky na víno, nezájem byl o drobné otvíráky na pivo a o 
pokročilé PR předměty jako jsou deštníky nebo zubní kartáčky.  

5. Schvalování usnesení 
a. Usnesení 1/2023-1: Představenstvo bere na vědomí a souhlasí s přehledem 

hospodaření za minulý rok a chválí Terezku za řádné vedení účetnictví. (5:0:1) 
b. Usnesení 1/2023-2: Představenstvo bere na vědomí a souhlasí s oficiálními 

dokumenty FK BION z minulého roku, zejména pak, nikoli však výlučně s 
oběma Hlášeními o stavu klubu a Výroční zprávou za rok 2021. (5:0:1) 

c. Usnesení 1/2023-3: Představenstvo bere na vědomí a souhlasí s oficiálními 
výsledky voleb do Představenstva Fakultního klubu BION konanými dne 11. a 
12.10.2022 na kolejích GDM a Sosík. (5:0:1) 

6. Různé. 
a. Další setkání je naplánováno na 12.02.2023 opět online, čas bude upřesněn. 
b. Domča se také ptá, zdali na letošní Ples fakulty budou platné lístky zakoupené 

na zrušený ples v roce 2020. Terezka říká, že se pozeptá na PR.  
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Účelem tohoto zápisu je evidovat to, co se u dálo v klubu za poslední dobu. Zápis slouží jako evidence úkolů 
jednotlivých členů představenstva a též slouží k tomu, aby členové představenstva jasně věděli, kdy a co přislíbili a jak 
dodržují a zvládají naplňovat program, se kterým kandidovali do představenstva FK BION. Pokud není uvedeno jinak, 
členové představenstva se na všem výše uvedeném jednomyslně shodli.  


